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ДЕПУТАТСЬКИЙ ЗАПИТ 
 

Пане міський голово! 

 

До мене як до депутата Сумської міської ради звернулись мешканці 

Хіммістечка з питанням щодо подальшої долі недобудованого дитячого садочку по 

вулиці Серпневій, який, за вашими словами, повинно було бути здано в 

експлуатацію наприкінці 2014 року. На даний момент навіть за самих 

оптимістичних обставин зрозуміло, що реконструкція та обладнання дитячого 

садочку затягнеться як мінімум ще на рік. Але, замість виконання хоча б цієї 

обіцянки, ви наголошуєте на тому, що на Хіммістечку з’явиться ще один дитячий 

садочок за адресою 3-й Парковий проїзд, 8 (400 метрів від недобудованого дитячого 

садочку по вулиці Серпневій), який буде викуплено у ТОВ «Інвест-G». 

Виходячи з вищевикладеного прошу у 10-ти денний термін надати наступну 

інформацію: 

1. Скільки коштів було виділено з міського бюджету на реконструкцію та 

добудову дитячого садочку по вулиці Серпневій у 2014 році? 

2. Скільки коштів буде виділено з міського бюджету на придбання дитячого 

садочку по 3-му Парковому проїзду, 8 у 2014-2015 роках? 

3. Чи є об’єктивні обставини розташування двох дитячих садочків на відстані 

у 400 метрів у такому районі як Хіммістечко? 

 

З повагою, 

Депутат Сумської міської ради VI скликання ________________ О.С. Гриценюк 


